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Voor een aangenamer leven  

  

Jaarverslag 2022 
  

 

Senioren Actief Zuidplas is en blijft een snelgroeiende vereniging in de 

gemeente Zuidplas voor en door senioren, waar alle huidige en toekom-

stige senioren terecht kunnen voor hulpvragen, ondersteunende dien-

sten en deelname aan ontspannings- en inspanningsactiviteiten.  

  
 
 
Ledenvoordeel 

• Persoonlijk vervoer 
• Sport en ontspanning met korting 
• Klusjesservice bijna gratis 
• Hulp bij belasting invullen 
• Hulp bij WMO-vraagstukken 
• Repaircafé 
• Ledenkorting 
• En nog veel meer! 
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Voorwoord van de Voorzitter  

Beste leden,  

In 2022 konden we gelukkig van lieverlee weer afscheid nemen van tal van beperkende  
coronamaatregelen, die ons in het voorafgaande jaar zoveel bewegingsvrijheid hadden ontnomen. 
Activiteiten, die maanden hadden stilgelegen, werden een voor een hervat en het leven hernam 
enigszins de ‘normale’ gang van voor de corona-uitbraak. Wat hadden we daar naar uitgezien! Einde-
lijk konden we elkaar weer ontmoeten, sporten en er lekker op uit. Tijdens de laatste algemene ver-
gadering was het zodoende gelukkig weer mogelijk het gesprek met elkaar te voeren, vertier te heb-
ben en plannen te maken.  
 
Op die vorige algemene vergadering nam ik de voorzittershamer over van Ellie Oudewater. Daarna 
heb ik mij grondig verdiept in de vereniging en zeer veel mensen leren kennen. Daarbij werd mij pas 
in volle omvang duidelijk hoe groot Senioren Actief Zuidplas als vereniging is. Ik ben nu dus buitenge-
woon trots dat ik daar leiding aan mag geven, temeer als je ziet wat we gezamenlijk voor elkaar  
krijgen. We zijn namelijk een bijzondere vereniging, met een zeer divers aanbod aan activiteiten en 
daarin ligt vooral onze kracht. Dit kunnen we allemaal alleen realiseren dankzij de geweldige inzet 
van een grote schare coördinatoren en vrijwilligers, aangestuurd door onze teammanagers. Zonder 
de inzet van deze mensen zijn we tot weinig in staat. Uiteraard is uiteindelijk het bestuur formeel 
verantwoordelijk, maar we leggen de verantwoordelijkheid voor de dagelijkse gang van zaken het 
liefst zo laag mogelijk in de organisatie. Daarom houden we de omvang van het bestuur ook klein en 
bestaat dat, na het vertrek van Aad Stuijvenberg, uit slechts drie personen.  
 
Tijdens een overleg met veel coördinatoren werd geopperd dat de SAZ in de toekomst meer samen-
bindende activiteiten voor de leden zou moeten organiseren. Naar aanleiding van deze suggestie 
probeert het bestuur te komen tot meer gezelligheidsactiviteiten en ook het karakter van ons vereni-
gingsblad verandert daarin mee; dus niet alleen informatieve artikelen, maar meer onderhoudende 
verhalen over onze vereniging en wat wij organiseren.  
 
Door onze gestage groei is er voor de SAZ steeds vaker een rol weggelegd als belangenvertegenwoor-
diger voor het groeiend aantal leden. Er zijn tal van maatschappelijke vraagstukken waarbij onze le-
den soms steun nodig hebben en dan is het belangrijk dat we dit ook kunnen bieden. In dat kader 
komt u ons ook steeds meer tegen in de regionale media. Want wij willen niet alleen leden steunen, 
maar ook anderen die dit nodig hebben. Daarbij werken wij graag samen met andere partijen, maar 
alleen als deze samenwerking ook gunstig uitpakt voor onze eigen leden.  
 
Tot slot druk ik u allen nog eens op het hart; weet, wanneer u ergens tegen aanloopt of problemen 
ervaart, dat u altijd contact met ons kunt opnemen. Samen zijn we sterker! Ik zie uit naar uw komst. 
Namens het bestuur,  
 
Martin Damen 
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Van de Secretaris  

Inleiding 
In 2022 werden de coronamaatregelen langzaam versoepeld na een harde lockdown. Uiteinde-
lijk vervielen de laatste maatregelen in maart 2022. Voor iedereen in Nederland was dat een 
goede ontwikkeling: als SAZ konden weer onze activiteiten volledig gaan uitvoeren. Maar rus-
tig werd het helaas niet. Op 24 februari 2022 begon de Russische invasie van Oekraïne. Naast 
veel slachtoffers en grote materiële schade ontvluchten meer dan 9,5 miljoen Oekraïners hun 
het land en raakte een derde van de bevolking ontheemd. Gevolgen: energiecrises, een we-
reldwijde voedseltekorten en grote prijsstijgingen waren het gevolg. Ook in Nieuwerkerk wer-
den gevluchte Oekraïners opgevangen in het voormalige RABO-bank gebouw aan de Beye-
rinkstraat. Het einde is nog niet in zicht. 

Hoe is het met de SAZ gegaan in 2022? 
Een paar belangrijke punten over het jaar 2022 voor de Vereniging Senioren Actief Zuidplas: 
- eind 2021 hadden we in totaal 880 leden, waarvan 673 hoofdleden (dit zijn de betalende leden), eind 
2022 zijn dat er 992 waarvan met 677 hoofdleden plus 84 vrijwilligers (let wel alle vrijwilligers zijn sinds     
1-1-2023 allemaal ook lid van de vereniging SAZ, zoals besloten op de ALV 2022 van 30 september 
2022). Dus een netto toename van 112 (hoofd- en partner-) leden. In 2022 zijn 93 leden uitgeschreven 
om verschillende redenen: verhuizingen, overlijden of anderszins. Ingeschreven hebben we 187 leden 
(inclusief de vrijwilligers die geen hoofd- of partnerlid waren) mogen verwelkomen als lid. Het aantal 
vrijwilligers is constant gebleven. We tellen nu 84 personen.  
- In 2022 konden de uitgestelde geplande vergroting en verbreding van activiteiten en diensten eindelijk 
doorgaan. We konden opstarten met Fotograferen, Stoelyoga in Moordrecht en Moerkapelle, Klankbad 
en Yoga in Moerkapelle. Helaas waren we wel gedwongen wegens de terugloop van het aantal deelne-
mers het bridgen te beëindigen. 
- Wat het aantal deelnemers aan onze activiteiten betreft is dat sinds het einde van de lockdown duidelijk 
toegenomen en dat niet alleen dankzij de nieuwe activiteiten. 
-Verderop in dit jaarverslag kunt u de verslagen van de activiteiten van de SAZ in detail lezen.  
- Het werven van nieuwe vrijwilligers op allerlei gebied, klussers, chauffeurs, bezorgers, coördinatoren en 
bestuursleden blijft doorgaan. Dit ter versterking van onze organisatie. Vorig jaar meldde we dat door de 
vergroting van de vereniging er meer aandacht gegeven moet worden aan de bezetting van alle posten an-
ders wordt de last van elke vrijwilligers te groot.   
Wilt u ons als vrijwilliger helpen, meldt u dan aan via tel 06-27192690 of via de mail secretaris@sazuid-
plas.nl 
Het jaar 2022 laat zich kenmerken door het zoeken naar een nieuwe voorzitter. Gelukkig meldden zich kan-
didaten. Hierdoor konden we op de uitgestelde Algemene Leden Vergadering 2022 op 30 september hou-
den. We legden weer gewoon rekening en verantwoording af over het jaar 2021. Er waren meer dan 100 
leden aanwezig. Er werd goedkeuring gegeven over het gevoerde beleid, ook het financiële, we namen af-
scheid genomen van voorzitter, mevr. Ellie Ham-Onderwater en de leden benoemde een nieuwe voorzitter, 
dhr Martin Damen. Benadrukt werd dat we ook graag in de andere dorpen van Zuidplas willen groeien. 
Ook werd het door Corona het uitgestelde feest van ons vijfjarig bestaan gevierd (we hadden dat nog te-
goed!) met een geweldig optreden van het shanty-koor ‘t Kraaiennest en lekkere hapjes. Toch een ge-
slaagde viering van een nog steeds groeiende vereniging (dank aan alle vrijwilligers hiervoor).  
 
Het bestuur heeft in 2022 gemiddeld om de vier á vijf weken vergaderd (gelukkig niet meer met ZOOM) 
 
Siem Griffioen (Secretaris) 
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Van de Penningmeester  
 

Het boekjaar 2022 is afgesloten met een positief saldo van afgerond € 7.000. Het jaar 2022 stond in het be-
gin nog in het teken van Corona, maar gelukkig konden de activiteiten in de loop van het jaar weer starten. 
Het positief resultaat werd mede bereikt door de ontvangsten van de contributie voor het lidmaatschap, de 
opbrengsten van de inspanningsactiviteiten, die in 2022 over alle dorpen is uitgerold, de opbrengsten voor 
het plaatsen van advertenties in het magazine en de subsidie die de gemeente Zuidplas ons verstrekt, daar 
wij diverse activiteiten voor ouderen verrichten. 
 
Wij hadden een budget uitgetrokken voor de viering van het vijfjarig bestaan van de SAZ en de kosten zijn 
ruim binnen het budget gebleven. Het resterende bedrag staat nog apart in de balans vermeld. Dit bedrag 
kan eventueel gereserveerd worden voor het tienjarig bestaan van de vereniging. Hierover zullen de leden 
zich moeten uitspreken. 
 

 

 

 

Aad Stuivenberg (penningmeester) 

Activa/Bezittingen/Debet 1-1-2022 31-12-2022  Passiva/Schulden/Credit 1-1-2022 31-12-2022

Kas Spellen 238,33 276,75 Eigen vermogen 11.481,12 18.304,74

Kas Klaverjassen 292,65 755,20 Voorziening jubileum 5.000,00 1.255,50

Kas Bridge 50,00 0,00 Vooruit ontvangen 9.897,09 9.880,00

Rekening Courant 7.211,65 1.223,58 Nog te betalen 755,85 1.615,51

Spaarrekening 13.304,34 25.011,26 Nog uit te zoeken posten 0,00 2.366,28

Inrichting Mezendaal 254 1.053,78 702,52

Nog te ontvangen 4.983,31 5.452,72

Totaal Activa/Bezittingen/Debit 27.134,06 33.422,03  Totaal Passiva/Schulden/Credit 27.134,06 33.422,03

  

Kosten/debet 2022  Opbrengsten/Credit 2022

Activiteiten 52.901,05 Activiteiten 43.109,40

Resultaat 6.998,62 Lidmaatschap 16.790,27

  

Totaal Kosten/Debit 59.899,67 Totaal Opbrengsten/Credit 59.899,67

 

2022 2021 2022 2021

Baten Lasten

Opbrengst Lidmaatschap 16.790,27 15.212,00 Kosten Inspanning 5.838,61 2.315,32

Subsidie Gemeente Zuidplas 17.501,00 17.135,00 Kosten Ontspanning 214,26 280,85

Advertentie inkomsten 671,40 1.191,00 Kosten Ondersteuning 1.504,55 1.228,85

Rente 7,31 2,61 Kosten Overige Activiteiten 0,00 5.542,40

Opbrengsten Inspanning 0,00 129,08 Advertentiekosten 1.051,64 798,86

Opbrengsten Ontspanning 0,00 69,15 Bestuurskosten (incl. ALV + Relatie) 1.157,35 827,40

Opbrengsten Ondersteuning 0,00 3,61 Support 9.336,48 5.842,06

Opbrengst Overige Activiteiten 720,00 0,00 Huisvesting 6.020,49 6.787,45

Inkomsten vorig dienstjaar 176,52 0,00 Jubileum 3.744,50 0,00

Kosten vorig dienstjaar 0,00 6.015,50

Totaal baten 35.866,50 33.742,45 Totaal lasten 28.867,88 29.638,69

Resultaat 2022 6.998,62 4.103,76

Resultatenrekening

Balans

Winst- en verliesrekening over 2022
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Van de kascontrolecommissie  
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Jaarverslagen van de coördinatoren  

SAZ Inspanning 
 
Na een paar weken extra vrij in januari door de lockdown, zijn we aan het nieuwe jaar 2022 begonnen. Ie-
dereen kon weer in actie komen voor een betere conditie. 
In januari 2022 hadden we 120 deelnemers bij 6 verschillende activiteiten (sommige verdeeld over 2 groe-
pen) in 3 dorpskernen. 
Het jaar zijn we geëindigd met 10 activiteiten in 4 dorpskernen en 182 deelnemers. 
In maart 2022 zijn we gestart met Stoelyoga in Dorpshuis Op Moer in Moerkapelle en in april kwam ook de 
Hatha Yoga groep erbij. Beide groepen hadden gelijk 8 deelnemers. 
Langzamerhand stromen de meeste lessen vol en leggen we hier en daar wachtlijsten aan. 
 
We zijn heel blij dat in november Stoelyoga in Moordrecht is begonnen. Het aantal belangstellenden bleef 
in het begin laag, maar rond de datum van de proefles begonnen de inschrijvingen binnen te stromen. Er is 
zeker behoefte aan activiteiten in Moordrecht. 
In november startten we met Klankbaden. Deze activiteit is 1 x per maand in Swanla. Ook hiervoor was de 
belangstelling voor de proefles groot. Horen klankbaden bij de Inspanningstak van SAZ? 
Qua de inspanning die door de deelnemers moet worden verricht misschien niet, maar het is zeker een 
mooie aanvulling op ons programma. 
 
Hebben we nog plannen voor 2023? Jazeker! 
In januari 2023 gaan we de wachtlijsten van de groepen Fitnessgym in Zevenhuizen en Fysiogym in Nieu-
werkerk aanpakken door een 2e lesuur op te starten. 
Ook gaan we inventariseren of een 2e Yogagroep in Zevenhuizen mogelijk is. 
Natuurlijk willen we ook andere activiteiten starten in Moerkapelle en Moordrecht. 
Ik roep inwoners van Moerkapelle en Moordrecht op om mij te vertellen waar ze behoefte aan hebben. 
 
Petra Lelieveld 
Teammanager Inspanning SAZ 
 
Fitness Nieuwerkerk Comenius College 
 
Gelukkig we mochten weer. 
En gelukkig kwamen de deelnemers en deelneemsters weer snel terug op hun oude vertrouwde plek en 
tijd. 
En er kwamen ook het afgelopen jaar diverse nieuwe mensen bij, heel gezellig. 
Dat vonden zij ook want ze bleven. 
En zo zijn we het nieuwe jaar weer ingegaan met volle 
gezellige groepen. 
Op muziek bewegen is toch wel prettig en je houdt het 
ook langer vol. 
Dus we gaan er weer elke week voor.  
 
Joke Hielkema  
Docent Fitness Nieuwerkerk  
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Fitnessgym Zevenhuizen 
 
Na een ontspannen weekend gaan we er met z'n allen op 
Maandagochtend weer fris tegenaan. Nadat er eerst 
wordt bijgepraat (wat ik toelaat haha) komt het groeps-
proces op gang. De deelnemers ervaren tijdens en na de 
les voldoening van hun geleverde inspanning. Ik haal 
mijn voldoening uit tevreden gezichten en goed uitge-
voerde oefeningen.  
 
Sander Smeets 
Docent Fitnessgym Zevenhuizen 
 
 
Fysiogym  
 
In 2022 was er het hele jaar op donderdagmiddag weer fysiogymles in de aula van de muziekschool in Nieu-
werkerk. De groep stopt niet in de schoolvakanties. Hooguit 4 donderdagen per jaar vervallen de lessen 
vanwege Hemelvaart, te warm weer, of tussen Kerstmis en Oudjaar. 
Manon van Fysiotherapiepraktijk De Ringvaart kwam na haar zwangerschapsverlof niet terug.  
Haar vervangster Adriènne Scholte werd onze vaste docente en dat doet ze prima. Ik hoor van alle deelne-
mers, met name van degenen die er in 2022 nieuw bij kwamen, dat hun beweeglijkheid en conditie beslist 
zijn verbeterd door het wekelijkse oefenen. Voor mensen met een fysieke beperking (een voorwaarde voor 
deelname) is dat erg belangrijk. Bovendien wordt de gezelligheid van het onderlinge contact en de infor-
mele sfeer tijdens de lessen ook erg gewaardeerd.  
 
De wachtlijst was in de coronajaren flink aangegroeid, maar een aantal deelnemers zegde op na de lange 
lockdowns, waardoor we een groot deel van de kandidaten een proefles konden aanbieden. Bijna allemaal 
werden zij vaste deelnemers. En een aantal wachtenden zijn in januari 2023 gestart met SAZ-Stoelgym in de 
Meander. Er is nu nog een wachtlijst van 4 personen.  
De  groepsgrootte is bepaald op maximaal 20, i.v.m. de ruimte in de zaal en de afstand tussen de deelne-
mers, die we ook na corona blijven bewaken. Ook ventileren we nog zoveel mogelijk.  
We oefenen goed en serieus, maar af en toe doen we ook hele leuke activiteiten buiten de lessen. 
 

• Nadat de muziekschool een keer onze les had afgezegd omdat zij de zaal nodig hadden voor een 
eigen activiteit, werden we door de nieuwe directeur een week later na de les in de hal getrakteerd 
op koffie/thee met gebak en een advocaatje met slagroom. Dat was smullen en lachen. 
 

• In de loop van het jaar mochten alle 
Inspanningsgroepen, met een budget 
van SAZ, een onderlinge  activiteit 
naar wens organiseren. Wij kozen 
voor een Chinees buffet in de Dorps-
straat, met drankjes en desserts voor 
eigen rekening. Enkele oud-deelne-
mers die tientallen jaren tot de groep 
hebben behoord, waren er ook. Dat 
werd een bijzonder gezellige en lek-
kere avond. Voor herhaling vatbaar. 
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• Net na zijn verjaardag hebben we in onze zaal na de les nog Sinterklaas gevierd, met door SAZ ge-
doneerde Sint-lekkernijen. Iedereen kreeg een cadeautje EN een gedicht. Weer veel gelachen!  

 
Cora de Vries-Kagchèl  
Coördinator Fysiogym 
 
Hydrotherapie 
 
Elke dinsdag is warmwaterdag in het Polderbad in Nieuwerkerk aan den IJssel en daarom is er voor onze 
hydrotherapiegroepen tijd gereserveerd. Bewegen in warm water is heel prettig voor onze senioren met 
een fysieke beperking, Het zwembad heeft ook een stoeltjeslift, waarmee ieder die dat wil in en uit het wa-
ter kan worden getild.  
In het begin van 2022 hadden we nog te maken met een klein staartje van de algehele lockdown wegens 
covid, maar algauw konden zelfs in januari weer voluit aan de “slag”.  
Het aantal deelnemers is ondanks een aantal afvallers toch weer groeiend en we zitten nu weer op het nor-
male  niveau.  
Als de aanvragen blijven binnenkomen zullen we  tot het aanleggen van een wachtlijst moeten overgaan.  
 
Onze  lessen vliegen voorbij, mede omdat we ontspannen meedoen en met elkaar omgaan. Wie iets niet 
kan, of op een andere manier doet, wordt niet raar aangekeken. Ieder doet naar eigen vermogen mee en 
ook het contact onderling is erg plezierig.  
Na afloop is er voor wie dat wil nog een gezellige nazit in de kantine, waarbij sommigen bij een kopje koffie 
of iets dergelijks even acclimatiseren alvorens naar huis te gaan.  
Maar omdat de meeste mensen elkaar alleen in het zwembad zien hebben we vlak voor de zomerstop met 
elkaar genoten van een “aangeklede borrel”.  Zodoende konden we elkaar ook eens aangekleed zien. Edith, 
de beheerder van de zwemkantine, had voor ons heerlijke hapjes en drankjes verzorgd.  
Ook hebben we hier vlak voor de Kerstperiode nog met elkaar koffie met iets lekkers gebruikt. 
Beide activiteiten zijn ons door de SAZ aangeboden.  
 
Wij hebben afscheid genomen van Saskia en Jean-Paul. 
Inmiddels hebben we kennis gemaakt met Nica en Yorick 
die onze hydro-lessen gaan begeleiden. 
Kortom: 2022 was een jaar van veranderingen qua deelne-
mers, begeleiders en activiteiten, maar al met al een goed 
jaar voor onze hydrogroep en we hopen op een verdere 
voortgang van de huidige positieve ontwikkelingen. 
 
 
Betty van Damme 
Coördinator Hydrotherapie 
 
 
 
Klankbad 
 
In november 2022 ben ik begonnen met het geven van klankbaden met magische instrumenten als klank-
schalen, drum, windgong en zo. De proefsessie in oktober was goed bezocht en daaruit is een groep van 
inmiddels 8 personen gevormd. 
De sessies zijn iedere derde vrijdag van de maand bij Swanla in Zevenhuizen. 
De ervaringen die ik terug hoor is dat mensen het als een uurtje ultiem ontspannen zien. 
Je ligt op een matje, onder een dekentje, eventueel een kussentje onder het hoofd. Belangrijk is dat het 
comfortabel voelt. 
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Het mooie is dat de klanken en trilling bij iedereen op een andere manier ervaren worden. Ze raken iets aan 
en kunnen helpen bij de verwerking van een trauma, verdriet of kunnen een bepaalde herinnering terugha-
len. Maar wat iedereen gemeen heeft is dat de ontspanning heel diep is. 
Om dit voor mij te geven is heel fijn. Het blijft bijzonder om te zien hoe iedereen zich overgeeft aan de klan-
ken en trilling en deze diepe ontspanning wil ervaren. 
Ik sluit de sessies altijd af met een kopje thee. Even bijkomen van de reis en eventueel ervaringen uitwisse-
len. 
Deze klankbaden zijn voor iedereen. Je hoeft niet spiritueel of ‘zweverig’ te zijn. Het enige dat ik je vraag je 
open te stellen voor de ervaring. En als je niet op de grond kunt liggen? Je kunt altijd een matje op een tafel 
leggen en daarop gaan liggen.  
 
Ellen van den Berg 
Docent Klankbad 
 
Yoga en Stoelyoga Moerkapelle 
 
Even uit je hoofd om te ervaren wat je lichaam zegt. Met yoga kun je lichaam 
en geest beter in balans brengen. Na alle coronamaatregelen is de SAZ in het 
tweede kwartaal van 2022 gestart met hatha yoga en stoelyoga in het Dorps-
huis Op Moer in Moerkapelle.  
Trude Matla van der Veer is daar de docente. Trude heeft veel ervaring met 
diverse vormen van yoga. Elke woensdagochtend is het een feestje. Naast 
het oefenen om bewust te worden van je houding, je lichaam en je ademha-
ling hebben we namelijk ook veel lol met elkaar. Allemaal ingrediënten om 
elke woensdagochtend het dorpshuis ontspannen en opgewekt te verlaten. 
De deelnemers zijn er dankbaar voor om van zo'n professionele docente les 
te krijgen. Er is inmiddels een vaste club van deelnemers en nieuwe yogi's 
zijn van harte welkom. Voor iedereen is er ruimte om op zijn/haar eigen ni-
veau mee te doen. 
 
Francis van der Snoek 
Coördinator Yoga Moerkapelle 
 
Stoelyoga Moordrecht 
 
November 2022 is in Moordrecht gestart met Stoelyoga onder leiding van docente Trude Malta.  
Stoelyoga wordt zittend beoefend of staand met de stoel als ondersteuning. 
Met een groep bestaande uit dames én een heer leren we o.a. bewust ademen, ontspannen, rek- en strek-
oefeningen in een goede sfeer, rust en gezelligheid. 
Docente Trude geeft duidelijk, soms met humor, uitleg over de oefeningen en geeft  
zo nodig tips voor een goed resultaat. We eindigen de les altijd met een 
oefening van  
10 minuten in stilte. 
 
Dineke Visser-Loupatty 
Coördinator Yoga Moordrecht 
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Yoga Nieuwerkerk aan den IJssel 
 
In het jaar 2022 hebben de deelnemers enorm genoten van 
het samenzijn en de yogalessen.  
Fijn dat alles weer “normaal” kon zijn en dat hebben we ge-
merkt in de lessen: elke week weer volle lessen en iedereen 
genoot van het bewegen en ook van het gezellige kopje thee. 
De meeste lessen heeft Natasja gegeven, maar Petra heeft 
ook geregeld ingevallen en dat beviel ook heel erg goed. 
Kortom: Het was een goed yogajaar voor de leden van de SAZ-
yogalessen! 
 
Marieke Esser 
Yogadocent 
 
 
Yoga Zevenhuizen 
 
Afgelopen jaar zijn we gestaag gegroeid tot de maximale groep van 11 mensen. Deze groep is een hechte 
groep geworden die lief en leed met elkaar deelt.  
Er is zelfs vraag voor een tweede les. Hier zijn we nu mee bezig.  
 
Met de laatste les voor de zomerseizoen hebben we een gezellige high tea gedaan op kosten van de SAZ. 
Dat smaakte naar meer! Dus de laatste les voor de kerst hebben we koffie gedronken in Swanla zelf. Een 
cursist heeft taart gebakken.  
Mindere punten? Soms is de ruimte nodig voor andere activiteiten. Maar met z’n allen komen we steeds 
aan andere locaties (dat is 1x voorgekomen) of kunnen we uitwijken naar de gymzaal.  
 
Nicole Hoos 
Yogadocent 
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SAZ Ontspanning 
 
Breicafé in Nieuwerkerk 
 
Het gemiddelde aanwezige mensen, is dit jaar sterk verminderd door ziekte, overlijden en verhuizingen. 
Wij blijven gewoon doorgaan want we merken dat er stevig behoefte aan is! 
Het is vooral naast het handwerken ook de sociale contacten die heel belangrijk zijn. 
Ook hebben wij goed overleg met de Hobby en Breiclub Zevenhuizen en Lekkerkerk.  
Wij handwerken ook voor de goede doelen, alleen nekken soms de portokosten ons als we bijv. een partij 
sjaals op moeten sturen voor mensen in de kou. 
De goede doelen of zoals wij ze noemen. De projecten waar de Afjes naar toe gaan. 

 
Albanië 2 kindertehuizen in Roemenië, een in Moldavië. 

Omslagdoeken brede herensjaals, Dames en Herenmutsen die het koud hebben na de bestralingen voor 
Het Project Figting Canser  

Stichting “Koude Voetjes” Babykleding tot maatje 86, knuffeltjes en dekentjes 
Baby mutsjes voor Resque Baby Gambia 

 
Zo is een verzoek binnen gekomen om Baby Born poppen aan te kleden 
voor kinderen met een beperking voor 5 dec 2023. De stichting 5 
december krijgt dan 75 B.B.poppen voor de meisjes en de jongens een 
garage. 
 
 

De kleine restjes wol gaan naar een 
schoenendoos aktie in Krimpen en de 
Poezen opvang Gouda die maakt van de restjes wol dekentjes voor Kittens die ze 
meekrijgen met nestgeur 
 
 

En weer voor dekens naar Roemenië en Moldavië. 

 

 
De uitslag van de Innocent mutsjes is binnen. 
225.379 mutsjes dat houdt in dat we een recordbedrag van 
45.076- euro bij elkaar hebben gebreiden we worden 
geWOLdig bedankt namens het Nationaal Ouderen fonds. 
 
 

Met vriendelijke groet, Team Breicafé Zuidplas 
Namens Jacqueline, Pine, en Ria                              
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Breicafé in Zevenhuizen 
 
Ik ben inmiddels alweer twee en een half jaar bezig met de brei hobbyclub in Swanla Zevenhuizen.  
Inmiddels is het voornamelijk een brei/ haakclub geworden. 
We hebben op dit moment 17 dames die wekelijks komen, we doen veel 
voor goede doelen en maken bijv. omslagdoeken voor de Mamacare afde-
ling in t Lange Land ziekenhuis voor dames met chemokuren, inmiddels ook 
voor alle chemo patiënten tijdens de chemo hebben ze het vaak koud en 
dan geven wij ze een beetje warmte, ze mogen uiteraard de omslagdoeken 
houden. We dien dit ook sinds kort voor het LUMC. Dat zijn zulke mooie ini-
tiatieven. Ook worden er kindertruien, deken en knuffels gemaakt voor ver-
schillende andere goede doelen.  
 

We zijn ook voor een lagere school bezig, we hebben al met Sinterklaas ge-
breide vlaggetjes en Sint versieringen gemaakt en zijn nu alweer voor Pasen 
bezig we krijgen daarvoor een budget om wol te kopen. Dus we zijn een be-
hoorlijk actieve breigroep. 
 
Ans van Tol 
 
 

 
 
Klaverjassen en Spellen 
 
Op dit moment zijn de deelnemers aantallen, als gevolg van de Corona stops helaas nog lager als vroeger. 
Het is natuurlijk zonde als u geen gebruik maakt van de Klaverjas- en Spellen-middag die iedere week in de 
recreatiezaal van de Meander worden gehouden. De Meander, Boslaan 1, is gelukkig ook goed bereikbaar 
met de bus. 
In een gezellige sfeer wordt de geest geprikkeld om bijvoorbeeld met 
het leggen van de juiste kaart een slag te pakken of een spelletje 
Jokeren te winnen. Er wordt een kleine bijdrage gevraagd en de 
consumpties zijn voor eigen rekening. 
           
De onderlinge contacten zijn echter zo goed dat in de kerstperiode het 
gehele gezelschap in Nieuwerkerk is gaan eten bij de Chinees.                                                                                         
Kom gerust eens een keer meespelen, want er is geen verplichting om 
iedere week te komen, maar waarschijnlijk wordt u er zo enthousiast 
van dat u dat wel regelmatig gaat doen. 
 
 
Fotografie 
 
Begin 2022 heeft SAZ het initiatief genomen voor het oprichten van de fotogroep. 
De fotogroep wil mensen bij elkaar brengen die actief bezig willen zijn met hun fotohobby. Elke twee  
weken komen de deelnemers bij elkaar en worden één of meerdere facetten van de fotografie belicht. 
Soms door de leden zelf, en soms door een gast. We delen en bespreken elkaars werk en wisselen 
informatie uit. Naast deze bijeenkomsten organiseert de SAZ fotogroep ook workshops en excursies. 
Hans Ditters, de grote promotor en organisator van de SAZ fotogroep is ons helaas in de zomer ontvallen. 
Even zag het er somber uit voor de toekomst van de fotogroep. Maar door de gezamenlijke inspanning van 
de leden is de groep erin geslaagd een  aantrekkelijk programma te realiseren. Thema’s die onder andere 
aan bod zijn gekomen in 2022: 
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Vogelfotografie, Scherptediepte (Bokeh Effect) Model fotografie (met twee workshops in een studio), Foto 
bewerkingsoftware. Tevens waren er een excursie naar het Brienenoord eiland en één naar de Fata Morga-
naar studio in Zevenhuizen. Ben je geinteresseerd? Kom gerust eens kennismaken. 
 
Berend Brinkhuis en Martin Damen 
 
 
SAZ Ondersteuning 
 
Klusjesservice  
 
Begin 2022 hadden we nog te maken de Corona lockdown en waren we voorzichtig met het aannemen van 
klusjes. Echter aan het einde van het jaar bleek dat er 270 x gebeld was voor een klusje. Daarnaast was er 
contact met 5 bellers die geen lid waren van de SAZ. 
De tijdsduur van de klusjes varieerde tussen een kwartier en 2 uur. In 2022 werden de verplichte rookmel-
ders ingevoerd en veel verzoeken betroffen dan ook het plaatsen van rookmelders. 
Het klusteam is uitgebreid met Theo Heeres, maar helaas hebben we afscheid genomen van Bram Uljee.  
De klusgroep is klein geworden en graag zouden we dan ook in contact komen met “handige” mensen. 
Heeft u tijd over neem eens contact met ons op . 

Lenie van’t Wout 

Consulenten   
 
Het jaar 2022 was voor de consulenten een rustig jaar. Enkele telefonische vragen konden naar tevreden-
heid afgehandeld worden en er was weinig vraag naar huisbezoeken. Ons vermoeden is dat Corona een   
positief effect heeft gehad op een beter netwerk voor onze ouderen. 
Fijn was het om hulp te kunnen bieden bij de aanvraag van Energietoeslag en daar hebben een aantal men-
sen dankbaar gebruik van gemaakt. 
Namens de SAZ hebben de consulenten in 2022 zitting in de projectgroep “onafhankelijke cliënt ondersteu-
ning” (OCO) die door de gemeente wordt georganiseerd en waaraan ook Stichting Zo, Kernkracht en Stich-
ting MEE deelnemen. Het streven van de projectgroep is om rond september 2023 met een eindconclusie 
te komen. Zodra deze er is zal dit in het daaropvolgende SAZ magazine vermeldt worden. 
Voor 2023 zijn wij met veel plezier wederom beschikbaar voor alle hulpvragen.    
 
Linda Timmers, Ellen Bouwman en Ineke van den Hondel (Consulenten)
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Belastingservice 
 
Alle senioren in de Gemeente Zuidplas met een verzamelinkomen tot € 35.000 (alleenstaanden) of € 50.000 

(gehuwden of samenwonenden) komen in aanmerking voor hulp van de SAZ bij het invullen van de aangifte 

inkomstenbelasting en bij het aanvragen van zorg- en/of huurtoeslag. Hierbij gaat het om eenvoudige aan-

giften/aanvragen. In de praktijk blijkt dat personen die recht hebben op een teruggaaf van belasting geen 

aangiftebiljet ontvangen. Ook deze personen kunnen een beroep doen op de Belastingservice van de SAZ 

om de te veel betaalde belasting terug te vragen. 

Deze belastingservice wordt verleend in samenwerking met andere ouderenorganisaties opererend in de 

Gemeente Zuidplas, zoals: de KBO en PCOB. Voor de uitvoering van deze service hebben wij de beschikking 

over zes goed opgeleide en ervaren hulpverleners, de zogenaamde: Huba’s (Hulp bij Belasting Aangiften). 

De coördinatie van deze activiteit in 2022 was in handen van Albert Duijvestijn. Albert heeft in december 

2022 aangegeven dat hij met het coördinatorschap wilde stoppen.  

Vanaf 1 januari 2023 ligt het coördinatorschap bij Ben van den Bos. Albert bedankt voor jouw inzet en coör-

dinatie van de afgelopen jaren. 

De coördinator is op werkdagen telefonisch bereikbaar onder 06-15362443 of per e-mail via belastingser-

vice@sazuidplas.nl. Na ontvangst van een aanvraag voor belastinghulp, wordt er binnen 24 uur contact op-

genomen met de aanvrager voor het maken van een afspraak. In verband met de corona-maatregelen zijn 

de huisbezoeken over het eerste halfjaar in veel gevallen vervangen door een uitwisseling van gegevens en 

het overleg “op afstand”. Daar de corona maatregelen in het tweede halfjaar zijn versoepeld werden de 

aangiften over het algemeen bij de aanvrager thuis ingevuld. De Huba verstrekt na afronding van zijn werk-

zaamheden een kopie van de ingediende belastingaangifte aan de hulpvrager, en ook een “Meegeefbrief” 

met de gegevens van de belastinginvuller. De kostenvergoeding van de Huba voor het jaar 2021 bedroeg 

maximaal € 15,- per adres. Door de belastingservice worden per jaar ongeveer 250 aangiften inkomstenbe-

lasting opgesteld of beoordeeld. Voor het jaar 2022 verwachten wij dat het aantal aangiften inkomstenbe-

lasting ongeveer gelijk blijft met het genoemde aantal. 

Ben van den Bos (Coördinator) 

 
Vervoer  
 
2022 is voor het vervoer een prima jaar geweest. De leden weten ons steeds beter te vinden. Wij hebben 
gemiddeld zo’n 75 ritten per week voor u gereden. Dat is toch weer een lichte groei ten opzichte van het 
jaar ervoor. 
Veel van deze ritten worden gereden naar ziekenhuizen en zorgcentra. Wij zien echter steeds vaker dat de 
leden gebruik maken van ons vervoer om gezellig bij iemand op visite te gaan. 
Omdat we nog steeds groeiende zijn, zouden we er graag nog een aantal chauffeurs bij willen hebben. Dus 
heeft u nog een paar uurtjes in de week over, bel gerust even naar de planning.  Het kan zijn dat u per week  
bijvoorbeeld maar op 1 dag kan, of u zou wekelijks een vaste rit willen rijden, alles kan. 
De planners leggen u dit haarfijn uit. 
 
Anneloes van der Eem (Coördinator) 
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Repair Café Zuidplas  
 
2022 was het 4e jaar van het SAZ Repair Café Zuidplas. Twee locaties konden vrijwel direct weer open. In 
Dianthus en de Kroon hield de sluiting vanwege corona-maatregelen langer aan. Na de lange periode van 
open en dicht, was de toeloop in het begin van het jaar beperkt. In Zevenhuizen blijft het aantal bezoekers 
lager en in Moerkapelle zijn we wegens beperkt aantal bezoekers na de zomer van twee naar één ochtend 
in de maand gegaan. 
 
Er zijn een aantal nieuwe vrijwilligers bijgekomen. December 2022 telde het SAZ Repair Café 14 reparateurs. 
In Moerkapelle blijft versterking gewenst wegens beschikbaarheid van de huidige vrijwilligers. Nieuwe 
vrijwilligers kunnen zich aanmelden via SAZ of het Vrijwilligers Informatie Punt van St. Zo. Een keer 
langskomen is het leukst en gezelligst. 
 
Wat hebben we bereikt 
Na een korte aanloop na de corona-sluitingen wisten bezoekers het Repair Café in Nieuwerkerk en 
Moordrecht snel weer te vinden. De sfeer en de onderlinge praatjes en contacten waren weer gezellig of 
serieus en altijd goed. De maatschappelijke discussies over corona leidden niet tot vervelende discussies of 
situaties.  
Het merendeel van de bezoekers zijn ouderen; in Nieuwerkerk vanzelfsprekend vaak bewoners van 
Dianthus. Ondanks de toenemende armoede weten mensen met een lager inkomen ons lastig te vinden. 
Blijkbaar zijn we nog onvoldoende bekend. 
 

Het aanbod van defecte spullen wijzigt niet echt: veel 
huishoudelijke apparaten (koffiemachines, strijkijzers en 
stofzuigers), verlichting, elektrisch gereedschap en audio-
apparatuur. We doen (nog) geen kledingreparaties. 
 
(Eenvoudige) elektrische (keuken)apparaten zijn vrijwel altijd 
te repareren. Moderne volautomatische koffiemachines zijn 
vaak te complex. Moderne elektronica en geluidsapparatuur 
zijn amper te openen, laat staan te repareren. Bezoekers met 

computers, tablets of printers komen zelden. 
 
Resultaat 
2022 was het jaar met het grootste aantal reparaties en hoogste slagingspercentage in ons bestaan. Het 
slagingspercentage lag boven het landelijke gemiddelde (61%). Onze kennis en ervaring groeit. Nieuwe 
vrijwilligers brengen eigen expertise in. Daarnaast kunnen we steeds beter vervangende onderdelen vinden 
via (buitenlandse) leveranciers. Soms bieden we meer hulp dan dat er sprake is van reparaties. Zoals het 
vervangen batterij of een handleiding uitleggen. 
 

 2019 2020 2021 2022 

Locaties 2 3 4 4 

Bezoekers / 
reparaties 

223 119 121 299 

Slagingspercentage 54% 67% 61% 71% 
213 dingen 

Gezelligheid Niet in een getal uit te drukken 

Alle reparaties en pogingen komen anoniem in de landelijk Repair Monitor 

2022 sluiten we financieel positief af. De waardering in de vorm van bijdragen in de fooienpot door 
bezoekers dekte prima de uitgaven. 

 
Peter Rommens (coördinator) en Eric Paanakker (vervangend coördinator) 


